
                                                                                         Bestyrelsesmøde afd.6    d.17-08-
2020 
 

Aflysning fra Lise-Lotte 
 

1. Grundet forskel af priser afd.6 og GB var Rikke inviteret for klarlægning som 
vedtaget på sidste møde. Rikke kontakter Malene på GB og for rettet priserne. 

2. Den tegning som Dan har lavet er lidt svær at forstå og bestyrelsen vil meget 
gerne mødes med Brolægger Kenneth som har samarbejdet med Dan om det 

3. nye indgangsparti brøndbyvestervej 26-28. 
4. Beboerne oplever meget tit at der ikke bliver logget ud når man er færdig 

med at vaske. Det er et stort ønske der kommer pæn reminder (gerne 
lamineret) op på vores tavle i vaskerierne. 

5. Vi er jo stadig handlingslammet på  grund af Covi 19 og vi venter spændt på 
resultatet af urafstemningen vedrørende Budget for perioden 2021 som vi 

6. i bestyrelsen har godkendt. En stor ros til Anja Herringsø for den gode 
vejledning til mødet. 

7. Næste bestyrelsesmøde er d.  7 september kl.18.00 
 

Referat: Horst Diter 
 


